



8D6N BUSAN / GYEONGJU / DAEGU / SUWON / SEOUL

DAY 1 SINGAPORE/BUSAN (MOB)

Assemble at Changi Airport for your flight to the beautiful Korea.

DAY 2 BUSAN (B/L/D)

After arriving at Busan International Airport, the tour guide will pick you up and tour:

- Gamcheon Cultural Village
- Jagalchi Seafood Market
- Nampo-do Shopping Street

Local 4* Busan TT Hotel / GNB Hotel Busan or similar class

DAY 3 BUSAN (B/L/D)

- Haedong Yongungsa Temple
- Haeundae Beach
- Blue Line Park (Sky Capsule)

Local 4* Busan TT Hotel / GNB Hotel Busan or similar

DAY 4 BUSAN/GYEONGJU/DAEGU (B/L/D)

- UNESCO Heritage - Bulguksa Temple
- UNESCO Heritage - Seokguram Grotto
- UNESCO Heritage - Cheomseongdae

Seasonal: From April 1st to 10th, Seokguram Grotto will be canceled during the cherry blossom season and replaced by Bomun Lake Cherry Blossom Viewing.

- Dongdong Palace & Wolji Pond

Local 4* Daegu Encore Hotel or similar class

DAY 5 DAEGU/SUWON (B/L/D)

- Gyesan Cathedral
- Kim Gwang-Seok Street
- Mural Village

Local 4* Busan TT Hotel / GNB Hotel Busan or similar class

DAY 6 SUWON/SEOUL (B/L/D)

• Han Xiangjeong - Visit the ginseng field + free tasting of raw ginseng + kimchi making DIY + Hanbok experience

Seasonal: Spring, summer and autumn (Mar 1 - Nov 30)

- Coex Mall + SM Town Entertainment
- Hongdae Shopping Street

Seasonal: Winter (Dec 1 - Feb 28)

- Ski Experience (Exclude Ski Equipment - USD50/paxs)
- Hongdae Shopping Street

Local 4* Ibis Ambassador Insadong Hotel / Baiton Dongdaemun Hotel or similar class

DAY 7 SEOUL (B/L/D)

- Gyeongbok Palace (entrance included & every Tuesday close & replace Deoksugung Palace)
- Nanshan Park + Love Lock Wall (exclude observatory)
- Ginseng Outlet, Cosmetic Duty Free Outlet, Liver Detox Showroom
- Myeongdong Shopping Street

Local 4* Ibis Ambassador insadong Hotel / Baiton Dongdaemun Hotel or similar class

DAY 8 SEOUL/SINGAPORE (B)

- Local Products Shop

Home Sweet Home

REMARKS: Tours will be re-arranged if need to be but we will complete the whole tours as stated in the itineraries for the passengers. Please note that itineraries are subject to changes without prior notice.

HIGHLIGHTS:

- Accommodation at **Local 4* Hotel** in Busan / Seoul City Centre
- **Gamcheon Cultural Village** - formed by houses built in staircase-fashion on the foothills of a coastal mountain, earning this village the nickname "Machu Picchu of Busan." Many alleys that cut through this community are vibrantly decorated with murals and sculptures
- **Blue Line Sky Capsule** - a romantic experience where you can view the spectacular Haeundae coastal scenery
- **Seokguram Grotto and Bulguksa Temple (UNESCO Heritage Site)**
- **Gyeongbokgung Palace** - one of the grandest and beautiful palace of Korea
- **N Seoul Tower + Love Lock Wall** - one of the most famous spots in Seoul



Special Cuisine

- ★ Pork Rice Soup
- ★ Korean BBQ Buffet
- ★ Korean Bibimbap + Mini Steamboat
- ★ Gyeongju Hanjongsik
- ★ Buddae Jigae
- ★ Potato Pork Bone Soup
- ★ Ginseng Chicken - recommended in the Michelin Guide - Must Eat in Seoul





8天6晚 玩尽韩国 釜山 / 庆州 / 大邱 / 首尔 [全年行程]

第一天 新加坡 / 釜山 (机上用餐)

在樟宜机场集合，搭乘客机飞往美丽的韩国。

第二天 釜山 (午/晚)

抵达釜山国际机场后，机场后，導遊接機 後遊覽：
• 甘川文化村 • 扎嘎其海鲜市场

酒店: 釜山 TT 酒店 / 釜山 GNB 酒店 或 同级

第三天 釜山 (早/午/晚)

- 海东龙宫寺
- 海云台海水浴场
- 藍線公園 [含天空艙]
- 西面步行街

酒店: 釜山 TT 酒店 / 釜山 GNB 酒店 或 同级

第四天 釜山 / 庆州 / 大邱 (午/晚)

- 佛国寺 [联合国教科文组织遗产]
 - 石窟庵 [联合国教科文组织遗产]
 - 瞻星台 [联合国教科文组织遗产]
- 季节限定：4月1日至10日，樱花季节将取消石窟庵，以 [普门湖赏樱花 节] 取消石窟庵，以 [普门湖赏樱花] 取代

酒店: 釜山 TT 酒店 / 釜山 GNB 酒店 或 同级

第五天 大邱 / 水原 (早/午/晚)

- 桂山 天主教 圣堂
- 金光石路
- 马飞庭壁画村
- 入住水原酒店休息

酒店: 大邱安可酒店 或 同级

第六天 水原 / 首尔 (早/午/晚)

- 韩香亭 [参观人参田 + 免费品尝生人参 + 泡菜制作 DIY + 韩服体验]
- 季节限定：春夏秋冬 [3月1日至11月30日]
- 星光图书罐 + 弘大商圈自由购物

季节限定：冬天 [12月1日至2月28日]

- 滑雪场滑雪体验 [不含滑雪用具大约 -USD50/每人]
- 弘大商圈自由购物

酒店: 宜必思仁寺洞大使酒店 / 贝顿东大门酒店 或 同级

第七天 首尔 (早/午/晚)

- 景福宫 [含门票 & 每星期二休业，将改为德寿宫]
- 南山公园 + 爱情锁墙 (不登塔)
- 高丽人参专卖店, 彩妆免税店, 保肝灵专卖店
- 明洞商圈

酒店: 宜必思仁寺洞大使酒店 / 贝顿东大门酒店 或 同级

第八天 首尔 / 新加坡 (早)

- 土产店
- 仁川国际及机场
- 温暖的家

甜蜜的家

评论：如果需要，旅行团将重新安排，但我们将按照乘客行程中的说明完成整个旅行团。请注意，行程如有更改，恕不另行通知。



行程特色:

- 全程入住当地4+ 酒店, 其中3晚在首尔市区
- 甘川洞彩绘文化村 - 这座村庄由沿海山麓上以楼梯形式建造的房屋组成, 为这个村庄赢得了“釜山马丘比丘”的绰号。这个社区的许多小巷都装饰着充满活力的壁画和雕塑
- 海云台藍線公園海岸列车 - 欣赏壮观的海云台海岸风光的浪漫体验
- 佛国寺, 石窟庵, 瞻星台 (联合国教科文组织遗产)
- 景福宫 - 韩国最宏伟、最美丽的宫殿之一
- 南山首尔塔 + 爱情锁墙 - 是首尔的象征, 也是可以尽览首尔美景的特高点



特色风味餐

- ★ 釜山猪肉汤饭
- ★ 烤肉吃到饱
- ★ 石锅拌饭+刷刷锅
- ★ 庆州韩定食料理
- ★ 马铃薯猪骨汤
- ★ 人参炖鸡汤 · 米其林指南指定首尔必吃

